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Sēdē piedalās:
Valdes locekļi: Ervīns Kronbergs,

Jeļena Feofilova,
Daina Celma,
Enija Rubina,
Anita Mihejeva,
Anda Opoļska,
Ginta Orinska-Spirģe,
Evija Baranova,
Inga Šteingolde, 
Gunta Zīrāpe.

Darba kārtība:

1. jaunu biedru uzņemšana;
2. biedra naudas paaugstināšana;
3. informācija par biedrības organizētajiem projektiem;
4. citi.

1.

Laura  Kabakova atklāj  sēdi  un informē,  ka ir  saņemts  Ilgas  Paupes
iesniegums par  iestāšanos Latvijas arhīvistu biedrībā (turpmāk – LAB).  Ilga
Paupe 2017. gadā ir pabeigusi Dokumentu un arhīva pārvaldības programmu
Latvijas Universitātē un strādājusi Ieslodzījuma vietu pārvaldē. Ir bijusi LAB
biedre, bet izstājusies. Valdes locekļi vienojas atlikt balsošanu par Ilgas Paupes



atkārtotu uzņemšanu LAB, lai noskaidrotu izstāšanās iemeslu un šā brīža darba
vietu. 

Laura Kabakova uzdod Jeļenai Feofilovai noskaidrot, vai Ilgai Paupei
nav izveidojies biedra naudas parāds par dalību LAB iepriekšējā periodā. Viņa
ierosina,  ka  atkārtoti  LAB  varētu  uzņemt  personas  tikai  tad,  ja  tās  ir
nomaksājušas biedra naudu par iepriekšējo dalību biedrībā.

2.

Laura Kabakova ierosina no 2024. gada palielināt biedra naudas apjomu no
10 eiro gadā uz 20 eiro. Evija Baranova piekrīt, jo biedra naudas apmērs nav mainīts
aptuveni desmit gadus un inflācija LAB izdevumus ir palielinājusi. Laura Kabakova
precizē, ka pieredzes apmaiņas braucienu, biedru sapulces norises (telpu īre, uzkodas
u.c.) izdevumi ir strauji palielinājušies. 

Valde  nolemj  virzīt  priekšlikumu  LAB  biedru  sapulcei  par  biedra
naudas palielināšanu no 10 eiro uz 20 eiro gadā.

Balsošanas rezultāts. Par – 11, pret – nav, atturas – nav.

Klātesošie  vienojas  pirms  LAB  biedru  sapulces  izsūtīt  tās  biedriem
skaidrojumu par nepieciešamību celt biedra naudu.

3.

Laura  Kabakova ziņo,  ka Valsts  kultūrkapitāla  fonds ir  apstiprinājis
projektu – žurnāla “Latvijas Arhīvi” izdošanu 4 154 eiro apmērā.

4.

Anita  Mihejeva  ierosina  2024.  gadā  pirmo  valdes  sēdi  organizēt
klātienē.  Klātesošie  piekrīt.  Norit  diskusija  par  sēdes  norises  vietu.  Tiek
izskatīti  vairāki  priekšlikumi,  piemēram, LNA administrācijas  telpas  Šķūņu
ielā, Latvijas valsts vēstures arhīva telpas u.c.

Sēdi slēdz plkst. 9.40

Priekšsēdētāja (paraksts*) L. Kabakova

Sekretāre (paraksts*) I. Zaščinska

* Šis dokuments ir elektroniski parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika
zīmogu
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